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1)     Beretning fra styret  
Gunhild Åm Vatn gikk gjennom årsberetningen. Situasjonen rundt kapasiteten ble diskutert. 
Styreleder følger opp mot Snøhetta Løpyedrift. Sommervedlikehold ble også diskutert. Det foreslås at 
man på sikt kan få etablert faste dugnadsgjenger med utgangspunkt i grunneiere og/eller hyttefelt. 

Stein Stensheim var spesielt invitert, men kunne dessverre ikke komme. Gunhild fremhevet hvor 
fornøyd vi er med innsatsens han gjør med å kjøre løypene, og følgende stikkord ble nevnt: Pålitelig, 
tålmodig, utholdende og nøyaktig. En gave var innkjøpt, og den vil Stein få i etterkant av møtet. 

2)     Valg 
Valgkomitéen for Nerskogen løypeforening ved Olav Stavne, Børre Gundersen og Ole-Martin 
Smedseng hadde fremmet følgende forslag:  

 Gunhild Åm Vatn, (Ikke på valg) 
 Trond Narve Stavne, (Ikke på valg) 
 Sveinung Løset (på valg for nye to nye år, foreslås gjenvalgt) 
 Roar Stenseth (ønsker ikke gjenvalg, som nytt medlem foreslår valgkomiteen at 

Ole-Martin Smedseng velges for to år) 
 Toril Dullum Lund (ikke på valg) 
 Arve Krovoll, løypeansvarlig med fast plass i styret 

Vervene som styreleder og nestleder foreslås gjenvalgt som i dag: 
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 Gunhild Åm Vatn foreslås gjenvalgt som styreleder 
 Trond Narve Stavne foreslås gjenvalgt som nestleder 

Valgkomiteens innstilling ble vedtatt av årsmøtet. 

Valgkomitéen hadde ikke foreslått ny sammensetning av valgkomitéen. I og med at Ole-Martin 
Smedseng går inn i styret, må det finnes en erstatter. Årsmøtet ga styret mandat til å finne ny 
sammensetning av valgkomitéen. 

Takk til Ole-Martin Smedseng for arbeidet i valgkomitéen 

3)     Regnskap 
Det ble ikke lagt fram et revidert regnskap for regnskapsåret 2017-05-01 til 2018-04-30, men en 
oversikt over inntekter og utgifter for sesongen 2017/2018 fram av Jørn Vatn. 

4)     Budsjett for kommende sesong 
Jørn Vatn la fram budsjett for kommende sesong 

5)     Fastsettelse av kontingent for neste år 
Styret har foreslått å beholde kontingenten på 500 kroner per år. Det ble opplyst om at flere betaler 
mer enn 500 kroner, og styret oppfordrer de som har mulighet til det om å betale et større beløp. 
Årsmøtet vedtok at kontingenten for sesongen 2018/2019 blir 500 kroner. 

6)     Fastsettelse av budsjett for neste år   
Budsjettet for sesongen 2018/2019 ble vedtatt av årsmøtet. Styret vil evt justere budsjettet dersom 
det blir endring i timeprisen. 
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